
 
  

Bergen Klatreklubb 

 
 
 
Referat styremøte BK 07.05.20 
Kl 18.30 

 
Agenda 

 
 
Rullerende referentliste: Ove, Ågot, Erlend, Caroline, Mari, Henning, Endre, Ana, Remi, Erik, 
Magnus, 
 
1. Gjennomgang av referat 
2. Økonomi/budsjett oppdatering 
3. Driftsavtale Arena Nord. Gjennomgang av utkast fra oss og litt om fremdriften.  
4. Status Ansettelser. Hoved rutesetter og Hovedtrener. Tidsplan. 
5. Treningsgrupper oppstart 
6. Oppgraderingsarbeid som er gjort i Bergenshallen og Bryggeriet.  
7. Årsmøte. Når og hvordan gjennomføre dette. 
8. Diverse 
 
 
 
 
 
Referat: 
 
1. 
Referat fra forrige møte er godkjent. Sakene er oppfulgt av administrasjon. 
 
2.  
Gikk gjennom budsjett, ingen nyheter så langt. Må oppdatere igjen neste uke når retningslinjer og svar 
på søknad om støtte er kommet inn. Det er søkt om flere Korona-midler. Viktig å holde fokus på 
likviditet fortsatt. Tar oppfølgingsmøte neste uke. 
 
3. 
Har vært forberedelsesmøte til møte om driftsavtale som skal være neste uke. Gisle, Erlend, etc var 
med. 
 
Intensjonsavtalen vi allerede har ligger til grunn. Usikkerhet om hvor mye felleskostnader det vil bli. 
Roald BH har enda ikke klart å avklare dette. Planen er å bruke intensjonsavtalen som utgangspunkt 
for driftsavtale.  
 
4.  
Status ansettelser. 
 
Har plan for gjennomføring av rutesetter- og trenerintervjuer.  Frist 31. mai for søknader.  
 
Informerer styret før første og andre runde med intervjuer om fremgang og profiler. 
 
5.  
Treningsgrupper oppstart. 
 
Det er laget et forslag til retningslinjer for hvordan junior- og ungdomsgrupper skal kunne starte opp 
med fellestreninger. Først og fremst utendørs og basert på retningslinjer som gjør at smittevernregler 
overholdes. Ser ut som vi kan begynne med fellestreninger med 5 og 5 deltakere fra midten av mai.  
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6. 
Gjort rehabilitering i BGH. Ryddet, rengjort og skiftet klomutre + mye mer. Også rehabilitert 
buldrerommet oppe. 
 
7. 
Satser på årsmøte 17 juni. Kombinerer digitalt og fysisk årsmøte. Setter makstak på fysiske deltakere 
med påmelding senest en uke før. Odd Magne er ordstyrer. 
 
 
8. 
Medlemskontingent: 
 
Medlemskap i klubben: Sender ut påminning om at fra 2020 må alle betale medlemskap som bare 
gjelder året, ikke dato til dato. Oppfordre til å betale medlemskap. Dette er også forutsetning for å ha 
stemmerett på årsmøte. 
 
9: 
Diverse: 
 
Status Slettebakken: 
 
Vært møte i Slettebakkealliansen, planen er 2023 for åpning av nytt anlegg. 
 
 
Profilkomite: 
 
Presentasjon av ny logo/profil. Styret har gitt innspill på profilen, tas med videre til profilkomiteen. 


